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Protokół Nr 44/2023 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 17 stycznia 2023 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

______________________________________________________________ 

 

Czas z trwania posiedzenia: 11.30 – 12.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Ewa Podogrodzka, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członkowie Komisji    - Jacek Bętkowski, 

     - Damian Polak. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej, 

2. Pan Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi,  

3. Pani Ewa Kołodziejczak – Przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów  

w Inowrocławiu, 

4. Pani Krystyna Nowakowska – Radna Miejskiej Rady Seniorów w Inowrocławiu, 

5. Pani Jadwiga Szczerkowska – Radna Miejskiej Rady Seniorów w Inowrocławiu. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Ewa Podogrodzka – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do  porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 43/2022 z posiedzenia Komisji z 12.12.2022 r. 

4. Perspektywa pozyskiwania środków pozabudżetowych na rzecz kultury  

i promocji Miasta Inowrocławia. 

5. Spotkanie z przedstawicielami Miejskiej Rady Seniorów w Inowrocławiu 

celem omówienia dalszej współpracy.  

6. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 43/2022 z posiedzenia Komisji z 12.12.2022 r. 
 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 43/2022 z posiedzenia Komisji z 12.12.2022 r.? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Perspektywa pozyskiwania środków pozabudżetowych na rzecz kultury  

i promocji Miasta Inowrocławia - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej:  

Przedstawiła materiał.   

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Widzę, że Kujawskie Centrum Kultury złożyło wniosek do Ministerstwa o milion 

złotych na remont energetyczny i akustyczny w naszym Teatrze Miejskim. Kiedy 

będzie rozstrzygnięcie tego konkursu? 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Na ten moment otrzymaliśmy dofinansowanie na renowację Teatru Letniego, ale to  

w ramach innego projektu. A w tym przypadku powiem, że Kujawskie Centrum 

Kultury regularnie składa projekty do Ministerstwa i na ten moment nie mamy 

przyznanego takiego dofinansowania. 

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

To już jest po rozstrzygnięciu w Ministerstwie? 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tegorocznego, bo tak jak mówię co roku Kujawskie Centrum Kultury składa, ale 

jeszcze nie mamy informacji na ten rok.   
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Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Naczelnik wiemy też o tym, że Prezydent podpisał list intencyjny z Urzędem 

Marszałkowskim dotyczący przebudowy, budowy naszego odkrytego basenu. Czy 

jest taka możliwość, aby ten projekt połączyć z projektem rozbudowy teatru letniego? 

Bo one ze sobą przecież graniczą.   

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak graniczą. Nie chciałabym wchodzić w kompetencje Wydziału Inwestycji, a tak 

jak mówiłam my realizujemy to w zakresie turystyczno-promocyjnym, a tutaj jest 

kwestia techniczna.  

 

Ewa Podogrodzka – Przewodnicząca Komisji: 

To jest koncepcja budowy i uwarunkowania w Urzędzie Marszałkowskim tak? 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak. Zawsze chcemy też uświadomić mieszkańców, że jeśli jest ogłoszony projekt 

np. w Urzędzie Marszałkowskim, który dysponuje środkami unijnymi, czy nawet 

projekt rządowy to są konkretne kryteria, w które trzeba się wpisać. I to nie jest tak, 

że możemy przeznaczyć pieniądze, które otrzymaliśmy na rozbudowę czy renowację 

muru i sfinansować np. na przebudowę dróg. Nie ma takie możliwości, więc te 

projekty, które są ogłaszane Wydział Inwestycji weryfikuje je pod kontem, jakie są 

koszty kwalifikowane tego projektu i wtedy jest zgłaszane zadanie i projekt. Tak 

samo było właśnie przy murze miejskim, gdzie mogliśmy rozszerzyć tą funkcję 

turystyczną Inowrocławia, a jednocześnie zrealizować projekty miękkie, czyli 

zaangażować też społeczeństwo do tego, aby wykorzystały później te inwestycje do 

nauki, do wyrównania szans edukacyjnych i tego typu rzeczy.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Mam takie pytanie, bo zbliżają się Imieniny naszego Miasta Inowrocławia, czy 

byłaby taka możliwość, aby w przyszłym roku zrealizować je na hali widowiskowo-

sportowej? Bo tutaj miejsca nie jest za dużo, a jest bardzo dużo chętnych, żeby 

uczestniczyć w tych imprezach. Wtedy więcej byłoby ludzi. Nie ukrywam też, że  

i pracownicy Kujawskiego Centrum  Kultury przychylnie do tego by podeszli, bo 

takie głosy słyszałam.  

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

My to rozważymy oczywiście.  

 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Tak jak mówię, większa ilość mieszkańców mogłaby uczestniczyć, bo jest też 

problem z biletami.  
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Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Ale chyba wejściówki każdy kto chciał to mógł odebrać. A jeszcze są do wygrania  

w naszym konkursie. Nie wiem czy Państwo pamiętacie, ale Imieniny Inowrocławia 

zawsze zamykały się w Ratuszu. Była wystawa fotografii, był wykład na sali 

sesyjnej. Później powiększyliśmy formułę i przenieśliśmy to wydarzenie to teatru, 

żeby właśnie więcej osób miało okazję uczestniczyć i bardziej poszliśmy w kierunku 

rozrywkowym, a nie takim naukowym, bo nie ukrywajmy, że tu były wykłady bardzo 

naukowe i kierowane do wąskiej grupy odbiorców. I postanowiliśmy zrobić z tego 

charakter bardziej rozrywkowy. Zrobiliśmy koncerty, zobaczyliśmy, że jest większe 

zapotrzebowanie. Teraz kontraktowani są ci, którzy przyjeżdżają do Inowrocławia na 

dwa występy, bądź dwa koncerty. Także myślę, że na bieżąco reagujemy na to 

zainteresowanie. Z kolei wcześniej imieniny odbywały się w jeden dzień, a w tym 

roku odbywają się przez dwa dni i są kierowane do różnych grup społecznych. 

Myślę, że ta oferta z roku na rok jest szersza i docieramy do szerszego grona 

odbiorców. Przypomnę  jeszcze, że 22 stycznia br. będzie odsłonięcie tablicy skweru 

Gusa Edwardsa o godzinie 11.00, więc zapraszamy, a później będzie koncert 

Polifoniki powiązany bezpośrednio z Inowrocławianinem, który rozwinął się na 

Broadway.   

 

Ad 5. Spotkanie z przedstawicielami Miejskiej Rady Seniorów w Inowrocławiu 

celem omówienia dalszej współpracy - stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ewa Kołodziejczak - Przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów w Inowrocławiu: 

W imieniu wszystkich członków Miejskiej Rady Seniorów w Inowrocławiu zgłosiła  

następujące trzy wnioski do Komisji: 

 

1. W ramach interwencji społecznej ustalenie 2 dni w miesiącu pomocy dla  

seniorów (np. pisanie wniosków). 

 

2. Spotkanie związane ze wspólnym śpiewaniem pieśni patriotycznych - Adriana 

Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej odpowiedziała, że Urząd Miasta Inowrocławia, co roku organizuje 

wspólne śpiewanie pieśni patriotycznych, w ramach obchodów rocznicowych  

2 maja i 11 listopada.  

 

3. Pomoc przy wystawie prac rękodzieł seniorów (dot. wystaw podczas innych 

imprez kulturalnych w teatrze).  

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

 Nie było. 

 

Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 
 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

/-/Ewa Podogrodzka 
 

 

Protokółowała: 

 

/-/Monika Kozioł 


